
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XLV/22 

XLV sesja RM odbyta w dniu 29 kwietnia 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:40 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Adam Michalak 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Tomasz Rudny 

11. Tadeusz Szczepański 

12. Marzanna Szewczyk 

13. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni: Radny Mariusz Damrat, Radna Beata Kołota. 

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM– Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad XLV 

sesji RM ?  

Radni nie zgłosili.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 



 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota. 

 

Porządek obrad XLV sesji stanowi - zał. nr 3 do protokołu.  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w sprawie przekazania Miastu Bydgoszcz zadania własnego Gminy 

Solec Kujawski polegającego na zagospodarowaniu bioodpadów. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił ww. projekt uchwały. 

Szczegóły przedstawił w formie prezentacji zaproszony na sesję RM Pan Michał Sztybel – 

Z-ca Prezydenta Miasta Bydgoszcz. 

Prezentacja stanowi - zał. nr 4 do protokołu.  

 

Pytania w tej sprawie zadali Radny Adam Michalak oraz Radny Dariusz Chojnacki. 

Głos zabrała również T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego.   

 

D. Chojnacki – Z-ca Przewodniczącego RM -  podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie przekazania Miastu Bydgoszcz 

zadania własnego Gminy Solec Kujawski polegającego na zagospodarowaniu bioodpadów. 

  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 



 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota. 

 

Uchwała nr XLV/339/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. nr 5). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu określającego 

wysokość i warunki przyznawania nauczycielom niektórych składników wynagrodzenia. 

 

Sylwia Król – inspektor ds. oświaty  - przedstawiła projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Z-ca Przewodniczącego RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania nauczycielom 

niektórych składników wynagrodzenia. 

  

 B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota. 

 

Uchwała nr XLV/340/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. nr 6). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia programu 

osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

 

Iwona Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS  - przedstawiła projekt uchwały.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

D. Chojnacki – Z-ca Przewodniczącego RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie utworzenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

  

 B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za podjęciem w/w uchwały ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, 

Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (2) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota. 

 

Uchwała nr XLV/341/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. nr 7). 



 

6. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Solcu Kujawskim za 2021 rok. 

 

Iwona Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS  - przedstawiła ww. sprawozdanie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

7. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Solec Kujawski za 2021 rok. 

 

Iwona Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS  - przedstawiła ww. ocenę zasobów.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionej oceny zasobów ?  

Radni nie zgłosili uwag. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Adam Michalak – zwrócił się z prośbą o przedstawienie informacji na temat zasad 

odławiania bezpańskich zwierząt z terenu Gminy (mieszkaniec zwrócił się o pomoc w 

złapaniu psa, który został wcześniej wzięty ze schroniska). 

Odpowiedzi na wniosek udzieliła B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca 

Kujawskiego oraz Pan S. Wrycza – Prezes ZGK Sp. z o.o.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – zwrócił się z prośbą o przekazanie aktualnych informacji 

na temat przeprawy promowej. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przybliżyła Radnym bieżące sprawy m.in. na 

temat podpisanej z Wojewodą Kuj. – Pom. umowy na dofinansowanie realizacji ul. Targowej, 

realizacji przeprawy promowej, zgłoszenia Placu Jana Pawła do uzyskania pozwolenia na 

użytkowanie. 



Podziękowała wszystkim za zaangażowanie w pomoc dla Ukrainy, szczególnie dla naszego 

miasta partnerskiego Basztanki. 

Radny Dariusz Chojnacki – zgłosił wniosek dot. rolników i ich braku możliwości dojazdu 

na swoje pola w kierunku Wisły z uwagi na zmianę organizacji ruchu w ul. Żeglarskiej. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że zostaną podjęte działania, 

aby rolnicy mogli dojechać na swoje pola.  

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła informacje na 

temat realizacji świadczeń pieniężnych za zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia 

obywatelom Ukrainy przebywającymi w Solcu Kujawskim.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Dyrektorowi oraz pracownikom MGOPS za 

wielkie zaangażowanie w pomoc socjalną, a także za pomoc uchodźcom z Ukrainy.  Radnym 

podziękował za podjęcie szybkiej decyzji związanej z pomocą dla Basztanki (część 

wpłaconych przez Radnych środków finansowych została przekazana na pokrycie kosztów 

transportu do Basztanki).  

Iwona Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS – poinformowała, że MGOPS od 

wczoraj zaczął wypłacać jednorazowe zasiłki 300 + dla uchodźców. Wypłacono 433 

świadczenia.   

 

9. Zamknięcie sesji.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - podziękował Radnym, Pani Burmistrz za udział w sesji i 

zamknął obrady sesji o godz. 14.40.  

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


